
SPF Seniorerna Löberöd 
Månadsmöte 

 

Protokoll 2016-10-26     Närvarande: 75 deltagare 

 

1. Mötet öppnades av  ordf Laila Nordgren. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Till justerare valdes Kaj Bengtsson att tillsammans med  ordf. justera dagens protokoll.   

 

4.  Protokoll från föreg. möte föredrogs.  Protokollet lades till handlingarna. 

  

5. Ink. post redovisades. 

SPF Harlösa inbjuder till konsert  i Harlösa Kyrka. 9 nov. 

  Förbundet har startat en rekryteringskampanj PLUS 1. Den som rekommenderar en 

  ny medlem erhåller en sverigelott i premie när medlemsavgiften är betald. 

 

6. Veckoaktiviteter: 

Mattcurling:   tisdagar kl 13.30 

Gympa:   onsdagar kl 09.30 

Skytte: Luftgevär  onsdagar  kl 15.00 

Boule:     torsdagar  kl 13.30 

 

 

 7.   Datum att komma ihåg: 

  * Konsert i Harlösa kyrka 9 november kl 14.00. 50 kr inkl kaffe i   

  församlingshemmet. Anmälan ej ett krav. 

  *Fredagsdans  18 nov. 17.00 – 21.30. Medtag egen fika. Flyinge och   

  Harlösa  inbjudna.  100 kr /pers. 

  * Månadsmöte 30 nov. kl 14.00.Underhållning med Mikael o Kristina Johansson. 

*Julbord 7 december kl 13.00. Insläpp 12.30. 

 

 8.   Julbord 7 dec. Pris 350 kr /pers och skall betalas senast 1 dec till föreningens bankgiro 

  496-6420. 

 

 9.Övrigt 

  Swish.Skall SPF-föreningen ordna med så medlemmarna kan betala med   

  mobiltelefon /swish. Styrelsen ställde frågan om det ett lämpligt sätt för betalning till 

  föreningen. Ett minoritetsantal medlemmar var positiva. Eftersom intresset var lågt 

  så lämnas frågan därhän tills vidare. 

 

  Programblad för våren är under arbete. 

   Rapporter från ordf-träff om bl a säkerhetsfrågor. 

   Snubbelrisker för äldre orsakar många olyckor med sjukhusvistelser mm. 

   Risken med  för många mediciner. Apoteket har system som kan hjälpa till att 

   kolla. Fråga efter hjälp. 

  Ny hemsida och medlemsregister är under arbete i förbundet. Jan S ansvarig. 

  Reseansvariga har varit på seminarium på turbåt H-H-färja. Det gjordes mycket  

  reklam för långtidsresor bl a. Erfarenheter förmedlades från olika typer av resor. 

 

  Leif Lindgren påpekade att det behövs påtryckningar på kommunen om trottoarer 



  mm längs Storgatan. Asfaltering saknas efter ledningsarbete. 

 

 

 

 10.  Mötet avslutas.    
Ordf. avslutade mötet och tackade alla som hjälper till med arrangemangen och hälsade därefter 

Sweedez välkomna till att underhålla oss efter kaffet. 

  

 

 

 Vid protokollet   Justeras:  

         

         

        Laila Nordgren 

 Bengt-Åke Andersson         

      

        Kaj Bengtsson 

 

      

         

       

 

 


